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Nie ma owocu, który Niemcy jedliby chętniej niż jabłka – ponad
20  kilogramów  na  mieszkańca  rocznie!  Zbyt  często  jednak
stosowanie pestycydów jest standardem w komercyjnej uprawie
jabłek, choć zagrożenia dla zdrowia są dobrze znane. Coraz
więcej  ludzi  domaga  się  łagodniejszych  i  bardziej
zrównoważonych  rozwiązań.
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